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INFORMÁCIA O ČINNOSTI 

ZDRUŽENIA VYSOKÝCH ŠKÔL A PRIAMO RIADENÝCH ORGANIZÁCIÍ 
ODBOROVÝ ZVÄZ PRACOVNÍKOV ŠKOLSTVA A VEDY NA SLOVENSKU 

10. október 2015 – 19. október 2016 

 

19. 11. 2015, Bratislava: Snem Konfederácie odborových zväzov SR, na ktorom M. Habán vystúpil 

k problematike daňového zvýhodnenia autorov vysokoškolských učebníc, monografií, odborných publikácií 

a učebných textov.  
http://www.kozsr.sk/?page=./informacie/info_19_11_2015  

 

19. 11. 2015, Bratislava: Členská schôdza ZO OZ PŠaV pri Štátnom pedagogickom ústave, ktorú viedol 

jej predseda J. Kuzma. Aktuality z činnosti zväzu a výsledky kolektívneho vyjednávania na rok 2016 

prezentovali P. Ondek a M. Habán.  

 

26. – 28. 11. 2015, Štrbské Pleso: 7. zjazd OZ PŠaV na Slovensku, na ktorom združenie zastupovali 

delegáti: M. Habán (OZ PŠaV), Z. Hlaváčová (SPU Nitra), J. Kováč (TU Zvolen), A. Kurtanský (UK 

Bratislava),  J. Kuzma (ŠPÚ Bratislava), J. Mikluš (PU Prešov), B. Pandula (TU Košice), Z. Piliarová (UMB 

Banská Bystrica), P. Šínsky (EU Bratislava), P. Varša (ŽU Žilina), A. Ujhelyiová (STU Bratislava) a hostia 

J. Kónya (rektor PU v Prešove), T. Faragó (TU Košice), M. Toropila (UVLF Košice)  a samostatná 

referentka združenia  E. Čahojová.   Na zjazde bol do funkcie predsedu združenia na obdobie rokov 2016 – 

2020 delegátmi združenia zvolený M. Habán. Za predsedu zväzu bol zvolený P. Ondek, za predsedu 

združenia základného školstva F. Šary a predsedníčku združenia stredného školstva I. Majerová. 
 

 
     Foto: B. Pandula, Z. Faflíková 
 

Najvyššie zväzové ocenenie krištáľovú plaketu za dlhoročnú aktívnu prácu v odboroch si z rúk predsedu 

zväzu a predsedu združenia VŠaPRO prebrali Z. Hlaváčová, Z. Piliarová  a M. Toropila. 
 

       
Foto: B. Pandula 
 

Delegáti zjazdu – pedagogickí, odborní a nepedagogickí zamestnanci škôl a školských zariadení 

regionálneho a vysokého školstva a priamo riadených organizácii – sa zhodli na vyhlásení, ktorého znenie 

vychádza z neriešenia pretrvávajúcich problémov v slovenskom školstve vládou Slovenskej republiky a 

zriaďovateľmi škôl a školských zariadení. Zvolali  spoločné  pracovné rokovanie OZ PŠaV na Slovensku, 

združení, asociácii pôsobiacich v školstve s cieľom zlepšenia stavu slovenského školstva. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/VII-zjazd-OZ-PSaV-na-Slovensku.alej 

http://www.ozpsav.sk/files/aktuality_zvazu_1_2016.pdf 

http://www.kozsr.sk/?page=./informacie/info_19_11_2015
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/VII-zjazd-OZ-PSaV-na-Slovensku.alej
http://www.ozpsav.sk/files/aktuality_zvazu_1_2016.pdf
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28. 11. 2015, Bratislava: Okrúhly stôl ministra školstva J. Draxlera, na ktorom M. Habán v paneli 

o vysokom školstve prezentoval nespokojnosť so súčasnou situáciou vo financovaní verejných vysokých 

škôl a inštitúcií priamo riadených ministerstvom, hlavne v oblasti nedostatočného odmeňovania 

nepedagogických zamestnancov. Súčasne prezentoval požiadavku na aktualizáciu Správy o stave školstva. 

 

1. 12. 2015, Banská Bystrica: Zasadnutie Rady vysokých škôl SR na Ekonomickej fakulte UMB viedol 

jej predseda M. Putala. Členovia rady sa vyjadrili k návrhu Metodiky rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu 

verejným vysokým školám na rok 2016. M. Habán informoval prítomných o postupe kolektívneho 

vyjednávania vyššieho stupňa na rok 2016 a z toho vyplývajúcej valorizácii platov zamestnancov verejných 

vysokých škôl.    
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/ZASADNUTIE-RADY-VYSOKYCH-SKOL-SR-1.alej  
http://www.radavs.sk/index.php/materialy/rok-2015/z%C3%A1pisnice/14.-Z%C3%A1pisnica-zo-zasadnutia-Rady-

vysok%C3%BDch-%C5%A1k%C3%B4l-SR-zo-d%C5%88a-1.12.2015/  

 

3. 12. 2015, Bratislava: Zasadnutie rady Fondu na podporu vzdelávania.  Informácia o stave činnosti 

fondu a hospodárení fondu. Hlavným bodom zasadnutia bolo schválenie žiadostí o pôžičku pre študentov a  

prerokovanie výročnej správy za rok 2015 a návrhu rozpočtu fondu na rok 2016. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/ZASADNUTIE-RADY-FONDU-NA-PODPORU-VZDELAVANIA.alej  

 

3. 12. 2015, Bratislava: 73. zasadnutie Slovenskej rektorskej konferencie na Vysokej škole ekonómie 

a manažmentu verejnej správy, ktoré viedol jej prezident R. Kropil. Hlavným programom bolo financovanie 

vysokého školstva zo štátneho rozpočtu v roku 2016 a prerokovanie návrhu metodiky dotácií zo štátneho 

rozpočtu verejným vysokým školám na rok 2016 a návrhu rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu na rok 2016.  

M. Habán vystúpil s príspevkom o kolektívnom vyjednávaní vyššieho stupňa a 4 % valorizácie platov od 1. 

1. 2016 pre 21 619 zamestnancov verejných vysokých škôl.  
 http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/73-ZASADNUTIE-SLOVENSKEJ-REKTORSKEJ-KONFERENCIE.alej  

 

10. 12. 2015, Bratislava: Rokovanie s rektorom Trenčianskej univerzity A. Dubčeka  J. Habánikom, na 

ktorom sa zúčastnili  P. Ondek a M. Habán  vo veci dofinancovania deficitu univerzity z verejných zdrojov. 

 

20. 1. 2016, Nitra: Školenie vedúcich odborových úsekov, ktoré zorganizovala  Univerzitná organizácia 

OZ PŠaV pri SPU. Na školení vystúpili R. Bajánek a M. Habán. Predsedníčka UO Z. Hlaváčová  uviedla 

návrh novej Kolektívnej zmluvy na roky 2016 až 2018 na SPU v Nitre. Školenia sa zúčastnilo celkovo 98 

zamestnancov univerzity. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/SKOLENIE-NA-SLOVENSKEJ-POLNOHOSPODARSKEJ-UNIVERZITE-V-

NITRE.alej 

 

26. - 28. 1. 2016, Sofia: Seminár ETUI 1552-019: Predchádzajme neformálnemu hospodárstvu, na 

ktorom M. Habán prezentoval skúsenosti so sociálnym dialógom medzi odborármi a vládou SR. Tiež so 

zavedením projektu ESO, efektívnejšom výbere daní prostredníctvom, skúsenosťami so zavedením 

registračných pokladníc pre predajcov, do lekárskej praxe a pod., čím sa znížilo riziko praktík neformálnej 

ekonomiky.  
Aktuality zväzu, roč. 25, 2016, č. 1, s. 26-27. ISSN 1338-7960 

http://www.ozpsav.sk/files/aktuality_zvazu_1_2016.pdf 

 

27. 1. 2016, Sofia: Bilaterálne stretnutie s ministrom mládeže a športu Bulharskej republiky T. 

Tanevom, predsedníčkou Bulharského odborového zväzu učiteľov J. Takevou a M. Habánom a I. Šóšom. 

Účastníci stretnutia rokovali o pripravovanej reforme vzdelávacích programov v Bulharsku a na Slovensku. 

M. Habán uviedol, že na Slovensku sa podobne ako v Bulharsku, problémy školstva nevyriešia na ulici, ale 

musí sa zvoliť hlavne konštruktívna cesta rokovaní s predstaviteľmi vlády za účelom zlepšenia financovania 

prostredníctvom zvýšenia podielu verejných zdrojov zo štátneho rozpočtu.  V závere sa účastníci rokovania 

zhodli, že učitelia a nepedagogickí zamestnanci pôsobiaci v školstve, nemôžu byť za svoju prácu finančne 

podhodnotení, nemôžu čeliť chudobe a potenciálnej nezamestnanosti, pričom majú dôležité poslanie 

napomáhať osobnému rozvoju detí a mládeže.  
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Stretnutie-s-bulharskym-ministrom-skolstva-a-predsednickou-

Bulharskeho-odboroveho-zvazu-ucitelo.alej 

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/ZASADNUTIE-RADY-VYSOKYCH-SKOL-SR-1.alej
http://www.radavs.sk/index.php/materialy/rok-2015/z%C3%A1pisnice/14.-Z%C3%A1pisnica-zo-zasadnutia-Rady-vysok%C3%BDch-%C5%A1k%C3%B4l-SR-zo-d%C5%88a-1.12.2015/
http://www.radavs.sk/index.php/materialy/rok-2015/z%C3%A1pisnice/14.-Z%C3%A1pisnica-zo-zasadnutia-Rady-vysok%C3%BDch-%C5%A1k%C3%B4l-SR-zo-d%C5%88a-1.12.2015/
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/ZASADNUTIE-RADY-FONDU-NA-PODPORU-VZDELAVANIA.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/73-ZASADNUTIE-SLOVENSKEJ-REKTORSKEJ-KONFERENCIE.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/SKOLENIE-NA-SLOVENSKEJ-POLNOHOSPODARSKEJ-UNIVERZITE-V-NITRE.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/SKOLENIE-NA-SLOVENSKEJ-POLNOHOSPODARSKEJ-UNIVERZITE-V-NITRE.alej
http://www.ozpsav.sk/files/aktuality_zvazu_1_2016.pdf
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Stretnutie-s-bulharskym-ministrom-skolstva-a-predsednickou-Bulharskeho-odboroveho-zvazu-ucitelo.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Stretnutie-s-bulharskym-ministrom-skolstva-a-predsednickou-Bulharskeho-odboroveho-zvazu-ucitelo.alej
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2. 2. 2016, Bratislava:  Rokovanie s predstaviteľmi reprezentatívnych organizácií vysokých škôl 

a ministrom školstva J. Draxlerom, na ktorom sa zúčastnili P. Ondek, M. Habán, predseda Klubu dekanov 

fakúlt vysokých škôl SR J. Tomáš, podpredsedníčka Rady vysokých škôl SR A. Čekanová, viceprezidenti 

Slovenskej rektorskej konferencie M. Šmid a K. Mičieta, generálny riaditeľ sekcie vysokých škôl MŠVVaŠ 

SR P. Plavčan, predsedníčka Študentskej rady vysokých škôl J. Šmelková a predsedníčka Asociácie 

doktorandov Slovenska V. Trstianska. Aktéri rokovania prezentovali ministrovi školstva súčasne problémy 

vysokoškolského vzdelávania, vedy a výskumu s návrhom možností na ich riešenie. 
Aktuality zväzu, roč. 25, 2016, č. 1, s. 10-11. ISSN 1338-7960 
 

       
Foto: J. Stodolovský 

 

2. 2. 2016, Bratislava:  Výbor NR SR pre vzdelávanie, vedu, mládež a šport. P. Ondek, M.  Habán, I. 

Majerová a J. Stodolovský zúčastnili  na rokovaní k protestom ISU a IVU.  

 

3. 2. 2016, Bratislava: Stretnutie s predstaviteľmi SNS. P. Ondek, M. Habán, I. Majerová a J. 

Stodolovský sa oboznámili s volebným programom strany pre oblasť vzdelávania  a predstavili požiadavky 

zväzu na zlepšenie situácie v školstve so zámerom ich zakomponovania do programového vyhlásenia vlády. 

M. Habán vyzdvihol detailne rozpracovaný program strany v oblasti vysokého školstva a možnosť 

vzájomnej spolupráce v tomto smere v prípade úspechu vo voľbách. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stretnutie-so-zastupcami-slovenskej-narodnej-strany.alej 

 

4. 2. 2016, Prešov: Konferencia ZO OZPŠaV pri Prešovskej univerzite, ktoré zorganizovala  univerzitná 

odborová organizácia pod vedením predsedu J. Mikluša. Na konferencii vystúpil P. Ondek a M. Habán, ktorí 

uviedli rozpis dotácií z verejných zdrojov pre univerzity na rok 2016.  

 

8. 2. 2016, Bratislava: Stretnutie s predstaviteľmi KDH, MOST-HÍD.  P. Ondek, M.  Habán, I. Majerová 

a J. Stodolovský sa oboznámili s programom strán pre oblasť vzdelávania  a predstavili požiadavky zväzu na 

zlepšenie situácie v školstve. Potom nasledovalo pracovné rokovanie u ministra školstva J. Draxlera.  

 

9. 2. 2016, Bratislava: Konferencia ZO OZPŠaV pri Slovenskej technickej univerzite. Konferenciu 

zorganizovala predsedníčka A. Ujhelyiová s koordinačnou radou. P. Ondek a M. Habán v úvode ocenili 

odborárov, ktorí sa svojou dlhoročnou prácou v odboroch na STU zaslúžili o dôstojnú pozíciu odborovej 

organizácie: E. Pappová, K. Slavin,  M. Bellová, O. Čičáková a N. Hrašková. Po správe o činnosti a čerpaní 

rozpočtu sa delegátom konferencie prihovorili vedúci predstavitelia univerzity a fakúlt. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Vyrocna-konferencia-Univerzitnej-odborovej-organizacie-Slovenskej-

technickej-univerzity-v-Brati.alej 
 

 
  Foto: archív STU 

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stretnutie-so-zastupcami-slovenskej-narodnej-strany.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Vyrocna-konferencia-Univerzitnej-odborovej-organizacie-Slovenskej-technickej-univerzity-v-Brati.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Vyrocna-konferencia-Univerzitnej-odborovej-organizacie-Slovenskej-technickej-univerzity-v-Brati.alej
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10. 2. 2016, Bratislava: Deklarácia OZ PŠaV a reprezentatívnych organizácií v regionálnom a 

vysokom školstve. P. Ondek, M. Habán a I. Majerová, rokovali s predstaviteľmi partnerských organizácií 

s cieľom pripraviť spoločnú deklaráciu, ktorá by sa mala pretransformovať do programového vyhlásenia 

novej vlády po blížiacich sa parlamentných voľbách. Osobitne bolo rokovanie s predstaviteľmi Slovenskej 

rektorskej konferencie, Rady vysokých škôl, Študentskej rady vysokých škôl, Klubu dekanov fakúlt SR 

a Asociácie doktorandov Slovenska. 

 

10. 2. 2016, Košice, Bratislava: Vyhlásenie UPJŠ Košice a UK Bratislava k iniciatíve ISU. Na Univerzite 

Komenského v Bratislave žiadna odborová organizácia nevyhlásila štrajk uviedol predseda Rady predsedov 

odborových organizácií pri UK A. Kurtanský.  

Podpora štrajkovej pohotovosti na UPJŠ Košice bolo iniciatívou jednotlivcov, nie univerzity a jej fakúlt.   
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Vyhlasenie-UPJS-Kosice-a-UK-Bratislava-k-ISU.alej 

 

11. 2. 2016, Liptovský Ján: Predsedníctvo zväzu. Na predsedníctve boli prerokované materiály súvisiace 

s návrhom rozpočtu zväzu na rok 2016 a harmonogram podujatí OZ PŠaV. Združenie zastupovali M. Habán,  

Z. Piliarová a J. Mikluš. 

 

12. – 13. 2. 2016, Žiar – Dolinky: 9. ročník lyžiarskych a snowboardových pretekov O pohár predsedu 

OZ PŠaV na Slovensku. Na pretekoch za združenie pretekali družstvá Technickej univerzity vo Zvolene 

a Univerzity Komenského v Bratislave.   
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/12-februara-2016-sa-uskutocnil-9-rocnik-lyziarskych-pretekov-.alej 
 

 
 

15. – 16. 2. 2016, Praha: Konferencia Vysokoškolského odborového zväzu ČR. P. Ondek a M. Habán na 

pozvanie predsedu Vysokoškolského odborového zväzu (VOS) F. Bartáka informovali delegátov 

konferencie o aktivitách zväzu a činnosti združenia VŠaPRO z pohľadu financovania univerzít, štruktúre 

a odborových aktivitách na slovenských verejných vysokých školách a priamo riadených organizáciách. 

 

17. 2. 2016, Bratislava: Finalizácia textu Deklarácie. Vedenie zväzu sa stretlo na ďalšom rokovaní so 

zástupcami partnerských reprezentatívnych organizácií v regionálnom a vysokom školstve s cieľom vytvoriť 

finálny text Deklarácie, ktorý bude zaslaný politickým stranám kandidujúcim vo voľbách do NR SR. Po 

podpise Deklarácie sa následne uskutočnila tlačová konferencia s novinármi.  
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Oznamy/Stretnutie-signatarov-Deklaracie-OZ-PSaV-na-Slovensku-a-partnerskych-

reprezentativnych-organiza.alej 

 

18. 2. 2016, Bratislava: Stretnutie výborov zastupujúcich KOZ SR v Európskej odborovej 

konfederácii (European Trade Union Confederation – ETUC), ktoré viedol prezident KOZ SR J. Kollár. Za 

zväz sa zúčastnil M. Habán, ktorý si prevzal menovací dekrét člena stáleho výboru Európskej odborovej 

konfederácie v Európskom odborárskom výbore pre vzdelávanie (European Trade Union Committee for 

Education - ETUCE). 

 

18. 2. 2016, Bratislava: Stretnutie s ministrom školstva J. Draxlerom a zástupcami reprezentatívnych 

organizácií v školstve k Deklarácii OZ PŠaV na Slovensku a partnerských reprezentácií pôsobiacich 

v školstve zameranej na skvalitnenie podmienok a úrovne vzdelávania a vedy na Slovensku. Vedenie zväzu 

spolu s reprezentatívnymi organizáciami regionálneho a vysokého školstva predstavilo ministrovi finálnu 

verziu deklarácie. 

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Vyhlasenie-UPJS-Kosice-a-UK-Bratislava-k-ISU.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/12-februara-2016-sa-uskutocnil-9-rocnik-lyziarskych-pretekov-.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Oznamy/Stretnutie-signatarov-Deklaracie-OZ-PSaV-na-Slovensku-a-partnerskych-reprezentativnych-organiza.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Oznamy/Stretnutie-signatarov-Deklaracie-OZ-PSaV-na-Slovensku-a-partnerskych-reprezentativnych-organiza.alej
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24. 2. 2016, Bratislava: Snem KOZ SR. Na sneme bol prerokovaný návrh rozpočtu konfederácie na rok 

2016 a príprava 7. zjazdu KOZ SR (10.-11. 11. 2016). Za združenie bol prítomný M. Habán, ktorý spolu 

s A. Ujhelyiovou boli výborom združenia schválený za delegátov 8. zjazdu KOZ SR.  

26. 2. 2016, Trenčianske Teplice: Výročná schôdza v Domove Speváckeho zboru slovenských učiteľov.  

M. Habán sa zúčastnil členskej schôdzi a novej voľby výboru ZO, informoval o aktivitách zväzu. Na 

schôdzi sa riešila problematika platenia nadčasov zamestnancom DSZSU. Novou predsedníčkou ZO sa stala 

M. Bartošová. 

 

26. 2. 2016, Poprad: Zasadnutie Študentskej rady vysokých škôl. Na pozvanie predsedníčky J. 

Šmelkovej sa P. Ondek a M. Habán zúčastnili zasadnutia ŠRVŠ. Prítomným delegátom zastupujúcich 

študentov slovenských vysokých škôl vysvetlili činnosť a štruktúru zväzu, stanovisko k aktivitám IVU 

a možnosť spolupráce medzi ŠRVŠ a Z VŠaPRO. Miroslav Habán prezentoval výsledky kolektívneho 

vyjednávania pre združenie za roky 2012 – 2015.  

1. 3. 2016, Bratislava: Rokovanie s J. Kollárom prezidentom KOZ SR o Deklarácii OZ PŠaV 

a partnerských reprezentatívnych organizácii, aktivitách IVU na VVŠ absolvovali P. Ondek,  M. Habán a J. 

Stodolovský. 

1. 3. 2016, Bratislava: Krajská konferencia združenia stredného školstva pre okresy BL, TT a NR. Na 

pozvanie krajského predsedu I. Šóša sa jej zúčastnil M. Habán. Delegátov vo svojom príhovore upozornil na 

nutnosť riešenia kvalitnejšej prípravy študentov uchádzajúcich sa o vysokoškolské štúdium.  

8. 3. 2016, Bratislava: Pracovné rokovanie u ministra školstva J. Draxlera. P. Ondek, M. Habán a J. 

Stodolovský rokovali s ministrom o povolebnej situácii a zakomponovaní požiadaviek zväzu vyplývajúcich 

z Deklarácie do Programového vyhlásenia vlády SR. 

 

10. 3. 2016, Banská Bystrica: Stretnutie zamestnancov Univerzity Mateja Bela s rektorom V. 

Hiadlovským a konferencia ZO OZ PŠaV pri UMB, ktoré zorganizovala predsedníčka Z. Piliarová spolu 

s radou základnej organizácie. Konferencie sa zúčastnili členovia Výboru  Z VŠaPRO. P. Ondek prezentoval 

aktivity zväzu, za VŠaPRO sa účastníkom prihovoril M. Habán, ktorý uviedol výsledky kolektívneho 

vyjednávanie na rok 2016, vrátane rozpisu financií na valorizáciu miezd zamestnancov a doktorandov. Z. 

Piliarová informovala o činnosti ZO.    
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Konferencia-Odboroveho-zvazu-na-Univerzite-Mateja-Bela-v-Banskej-

Bystrici.alej 

 

  
Foto: Ľ. Suja 

 

10. 3. 2016, Banská Bystrica: 1. Výbor združenia VŠaPRO sa uskutočnil na UMB, na ktorom boli 

prerokované materiály súvisiace s vyhodnotením čerpania rozpočtu združenia za rok 2015 a návrhom 

rozpočtu pre rok 2016, harmonogramom podujatí a konferencií VŠaPRO pre rok 2016.  

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Konferencia-Odboroveho-zvazu-na-Univerzite-Mateja-Bela-v-Banskej-Bystrici.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Konferencia-Odboroveho-zvazu-na-Univerzite-Mateja-Bela-v-Banskej-Bystrici.alej
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15. 3. 2016, Zvolen: Konferencia ZO OZ PŠaV pri Technickej univerzite, na ktorej jej predseda J. Kováč 

prezentoval odpočet činnosti univerzitnej organizácie za uplynulé obdobie. V diskusii vystúpil prezident 

Slovenskej  rektorskej konferencie a rektor TU R. Kropil, P. Ondek a M. Habán. 

 

17. 3. 2016, Trenčianske Teplice: 2. predsedníctvo zväzu, na ktorom združenie zastupovali Z. Piliarová, 

M. Mikluš a M. Habán. Okrem iného bol prerokovaný návrh na  zmenu v organizačnom poriadku zväzu, 

harmonogram zasadnutí orgánov zväzu, vydávanie časopisu Aktuality zväzu a propagácia OZ PŠaV. 

 

21. 3. 2016, Bratislava:  Stretnutie  s reprezentatívnymi partnerskými organizáciami pôsobiacimi v  

školstve na podporu požiadaviek obsiahnutých v Deklarácii OZ PŠaV na Slovensku a partnerských 

reprezentácií  na podporu skvalitňovania podmienok a úrovne vzdelávania a vedy v Slovenskej republike 

a vyhodnotenie implementácie bodov deklarácie do návrhu Programového vyhlásenia vlády SR.  

 

22. 3. 2015, Bratislava: Zasadnutie rady Fondu na podporu vzdelávania.  Hlavným bodom zasadnutia 

bolo predloženie návrhu novely zákona 396/2012 Z. z. o FnPV, schválenie žiadostí o pôžičku pre študentov. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/ZASADNUTIE-RADY-FONDU-NA-PODPORU-VZDELAVANIA.alej  

 

30.  3. 2016, Bratislava: Pracovné stretnutie  s novým ministrom školstva P. Plavčanom.  Vedenie zväzu 

oboznámilo ministra školstva s Deklaráciou a súčasne požiadali ministra o efektívne, systémové a urýchlené 

riešenie nahromadených problémov v slovenskom školstve. 

 

4. 4. 2016, Bratislava: 1. okrúhly stôl ministra školstva P. Plavčana k problematike Programového 

vyhlásenia vlády SR v časti: Vzdelávanie. Za Z VŠaPRO prezentovali návrhy do PVV P. Ondek a M. 

Habán, v oblasti vedy na SAV predsedníčka OZ D. Illéšová. 

 

5. 4. 2016, Bratislava: Stretnutie so štátnym tajomníkom ministra školstva P. Krajňákom absolvovali 

P. Ondek a M. Habán. Na stretnutí odzneli návrhy k riešeniu problematiky vzdelávania minoritných skupín 

na Slovensku a ich kompletnej integrácie do vzdelávacieho systému.  

 

 
         Foto: archív MŠVVaŠ SR 

 

6. 4. 2016, Bratislava: Členská schôdza fakultnej organizácie OZ PŠaV na Prírodovedeckej fakulte 

Univerzity Komenského, ktorú zorganizovala jej predsedníčka I. Sigmundová za účasti dekana fakulty M. 

Triznu. Príhovor P. Ondeka sa týkal výsledkov vyjednávania OZ PŠaV s bývalou aj novozvolenou vládou 

SR a  okolností okolo štrajku, ktorý  vyhlásila ISU. M. Habán prezentoval výsledky rokovaní zástupcov 

odborov a reprezentatívnych organizácií verejných vysokých škôl. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Clenska-schodza-Fakultnej-organizacie-OZ-PSaV-na-Prirodovedeckej-

fakulte-UK.alej 

7. 4. 2016, Bratislava: Rada OZ PŠaV na Slovensku, na ktorej členovia rady prijali Vyhlásenie 

k uskutočneniu protestu nespokojných zamestnancov školstva. Za VŠaPRO boli prítomní M. Habán, A. 

Kurtanský, B. Pandula, A. Ujhelyiová. Ďalej boli schválené výsledky hospodárenia zväzu za rok 2015 

a rozpočet zväzu na rok 2016. 

 

8. 4. 2016, Bratislava: Pracovné stretnutie s predsedom strany MOST-HÍD sa uskutočnilo v sídle strany 

s B. Bugárom za účasti P. Ondeka, M. Habána, I. Majerovej a J. Stodolovského.  Predseda strany B. Bugár 

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Udalosti/ZASADNUTIE-RADY-FONDU-NA-PODPORU-VZDELAVANIA.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Clenska-schodza-Fakultnej-organizacie-OZ-PSaV-na-Prirodovedeckej-fakulte-UK.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Clenska-schodza-Fakultnej-organizacie-OZ-PSaV-na-Prirodovedeckej-fakulte-UK.alej
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okrem iného spomenul, že pre vytvorenie dlhodobej koncepcie rozvoja školstva je potrebné dohodnúť sa na 

najdôležitejších bodoch aj s opozičnými stranami tak, aby bola táto koncepcia rešpektovaná celým 

politickým spektrom aj v dlhodobom časovom horizonte. Zároveň informoval zástupcov zväzu, že sa bude 

snažiť aj o presadenie zvýšenia financií pre oblasť regionálneho aj vysokého školstva do programového 

vyhlásenia vlády SR. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-s-belom-bugarom-pred-schvalenim-programoveho-vyhlasenia-

vlady-sr.alej 

 

12. 4. 2016, Bratislava: Verejná členská schôdza ZO OZPŠaV na Slovensku pri Centre vedecko-

technických informácií SR, ktorú zorganizovala jej predsedníčka Z. Kaffanová.   P. Ondek informoval 

o aktuálnych aktivitách odborového zväzu, o cieľoch a požiadavkách odborov, najmä pri rokovaniach 

s predstaviteľmi vlády. Zdôraznil tie otázky, ktoré sa týkajú zamestnancov priamo riadených organizácií.  

M. Habán sa dotkol otázky platov a tarifných tabuliek, podľa ktorých sú ohodnocovaní zamestnanci  

v priamo riadených organizáciách.  Generálny riaditeľ CVTI SR J. Turňa  zamestnancov informoval 

o aktuálnej situácii v inštitúcii, o plánoch, úlohách a predstavách do najbližšieho obdobia, najmä 

o očakávaných národných a nadnárodných projektoch a s tým súvisiacej finančnej situácii v organizácii.  

Posledným bodom boli informácie o vyhodnotení plnenia záväzkov z KZ CVTI SR na rok 2015 

a o najdôležitejších ustanoveniach kolektívnej zmluvy na rok 2016 a rozpočte sociálneho fondu. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Verejna-clenska-schodza-ZO-OZ-PSaV-na-Slovensku-pri-CVTI-SR.alej 
 

14. 4. 2016, Bratislava: Členská schôdza ZO Obchodnej fakulty Ekonomickej univerzity v Bratislave, 
ktorú zorganizovala jej predsedníčka Z. Szakalová. Po prednesení správy o činnosti ZO vystúpil M. Habán 

s informáciou o aktivitách odborového zväzu, o cieľoch a požiadavkách odborov vyplývajúcich z Deklarácie 

a ich implementácie pri rokovaniach s ministrom školstva, poslancami NR SR a predstaviteľmi vlády. 

 

14. 4. 2016, Bratislava: Pracovné stretnutie so signatármi Deklarácie sa uskutočnilo v sídle zväzu. Na 

stretnutí bolo prijaté Vyhlásenie k PVV a rozhodnuté o uskutočnení protestu na deň 19. 4. 2016 v Bratislave.  

 

19. 4. 2016, Bratislava: Protest nespokojných zamestnancov školstva proti nedostatočnému 

finančnému zabezpečeniu školstva v programovom vyhlásení vlády SR. Na proteste sa zúčastnilo cca 7 

tisíc zamestnancov školstva, ktorý pochodovali od Úradu vlády SR k NRSR.  
 

   
Foto: A. Bobková, archív UPJŠ 

 

Účastníci protestného zhromaždenia schválili Vyhlásenie OZ PŠaV na Slovensku a partnerských organizácií 

pôsobiacich v školstve k Programovému vyhláseniu vlády SR, ktoré po skončení protestu zástupcovia zväzu 

a partnerských organizácii odovzdali predsedovi parlamentu A. Dankovi priamo v Národnej rade SR. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/Vyhlasenie-z-19-4-2016.alej 

 

20. 4. 2016, Nitra: Zasadnutie Slovenskej rektorskej konferencie, na ktorom boli potvrdené požiadavky 

vysokých škôl vyjadrené v Deklarácii partnerských reprezentácií pôsobiacich v školstve na podporu 

skvalitňovania podmienok a úrovne vzdelávania a vedy v SR zo dňa 17. 2. 2016. SRK žiada zvyšovať 

financovanie vysokých škôl z verejných zdrojov každoročne o 60 mil. eur (mimo EŠIF, sociálnej podpory 

študentov a valorizácie miezd) tak, aby bola zabezpečená úroveň kvality vzdelávania, vedeckovýskumnej, 

umeleckej a inej tvorivej činnosti na vysokých školách a  dôrazne žiada plnenie záväzku SR v oblasti 

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-s-belom-bugarom-pred-schvalenim-programoveho-vyhlasenia-vlady-sr.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-s-belom-bugarom-pred-schvalenim-programoveho-vyhlasenia-vlady-sr.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/Verejna-clenska-schodza-ZO-OZ-PSaV-na-Slovensku-pri-CVTI-SR.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/Vyhlasenie-z-19-4-2016.alej


  
Strana 8 

 
  

financovania výskumu a vývoja vyplývajúceho zo stratégie Európa 2020. SRK podporuje úsilie o reformu 

školstva, jeho lepšie financovanie a posilnenie akademického výskumu na Slovensku. Ako zvýraznil 

prezident SRK R. Kropil vyjadrenie názorov partnerských reprezentácií pôsobiacich v školstve preto 

považuje za oprávnené a legitímne.  
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stanovisko-slovenskej-rektorskej-konferencie-k-programovemu-vyhlaseniu-

vlady-sr.alej 
 

21. 4. 2016,  Bratislava: Téma dňa na TA3: Vysoké školstvo z pohľadu odborov. Hosťami spravodajskej 

a diskusnej relácie boli P. Ondek a M. Habán, ktorí analyzovali súčasný stav vysokého školstva a prínos OZ 

PŠaV pri ich riešení.   
http://www.ta3.com/clanok/1082376/poziadavky-skolskych-odborov-nasa-zahranicna-politika.html 

 

26. 4. 2016,  Bratislava: Rokovanie u ministra školstva P. Plavčana na ktorom boli prítomní  P. Ondek 

spolu s vedením zväzu. Zúčastnené strany sa navzájom informovali o aktivitách a úlohách pre najbližšie 

obdobie. M. Habán okrem iného pripomenul, aby sa reálne začala riešiť problematika súvisiaca s  platovými 

tarifami nepedagogických zamestnancov a štipendiami doktorandov. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-s-ministrom-skolstva-26-4-2016-.alej 

 

2. 5. 2016,  Košice: Zlatý Amos 2016. M. Habán sa zúčastnil ako člen poroty ankety o najlepšieho učiteľa 

na Slovensku. P. Ondek sa zúčastnil odovzdávania cien Zlatý Amos.  

 

3. 5. 2016,  Herľany: Celoškolská konferencia odborov Technickej univerzity v Košiciach sa 

uskutočnila v učebno-výcvikovom stredisku Herľany. Po príhovore rektora S. Kmeťa predniesol správu 

o činnosti predseda Rady B. Pandula. P. Ondek vysvetlil kroky, ktorými zväz presadzuje požiadavky na 

financovanie školstva. M. Habán poukázal na neriešené problémy na vysokých školách.  Ďakovné listy za 

dlhoročnú prácu v odboroch si prevzali: D. Košičanová, M. Kladivová, M. Papcunová, A. Pribulová a K. 

Grešová. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/CELOSKOLSKA-KONFERENCIA-ODBOROV-TECHNICKEJ-

UNIVERZITY-V-KOSICIACH-1.alej 
 

 
Foto: S. Vašová 

 

10. 5. 2016,  Nitra:  Konferencia UO OZ PŠaV pri Slovenskej poľnohospodárskej univerzity v Nitre,  

na ktorej sa zúčastnil M. Habán, za združenie sa  A. Kurtanský a D. Markovičová. Predsedníčka Z. 

Hlaváčová prezentovala činnosť univerzitnej organizácie. Predseda združenia odovzdal hospodárke UO E. 

Palkovej najvyššie zväzové ocenenie krištáľovú plaketu za dlhoročnú aktívnu prácu v odboroch. 
 

 
              Foto: P. Magdina 

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stanovisko-slovenskej-rektorskej-konferencie-k-programovemu-vyhlaseniu-vlady-sr.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stanovisko-slovenskej-rektorskej-konferencie-k-programovemu-vyhlaseniu-vlady-sr.alej
http://www.ta3.com/clanok/1082376/poziadavky-skolskych-odborov-nasa-zahranicna-politika.html
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-s-ministrom-skolstva-26-4-2016-.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/CELOSKOLSKA-KONFERENCIA-ODBOROV-TECHNICKEJ-UNIVERZITY-V-KOSICIACH-1.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/CELOSKOLSKA-KONFERENCIA-ODBOROV-TECHNICKEJ-UNIVERZITY-V-KOSICIACH-1.alej
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11. 5. 2016, Čingov: Rokovanie Predsedníctva zväzu v Čingove. Za združenie boli prítomní J. Mikluš a Z. 

Piliarová, ktorí zhodne potvrdili nutnosť riešenia nedostatočného finančného ohodnotenia nepedagogických 

zamestnancov na univerzitách a priamo riadených organizáciách. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Zakladne-skolstvo/Spolocne-rokovanie-predsednictva-OZ-PSaV-na-Slovensku-s-Radou-ZO-

OZ-PSaV-.alej 
 

11. 5. 2016, Bratislava: Stretnutie so zástupcami ISU/IVU absolvovali M. Habán a I. Šóš, ktorí 

informovali o aktivitách zväzu a poukázali na neopodstatnenosť spochybňovania činnosti zväzu 

a osočovania jej predstaviteľov zo strany ISU a IVU.  

 

12. 5. 2016, Bratislava: Ustanovujúca členská schôdza ZO OZ PŠaV pri Vysokej škole výtvarných 

umení,  na ktorej sa zúčastnili za zväz M. Habán, R. Bajánek a E. Čahojová. Predsedníčkou novovzniknutej 

odborovej organizácie sa stala L. Gregorová. 

 

12. 5. 2016, Bratislava: Zasadnutie Klubu dekanov fakúlt SR, ktoré viedol jeho predseda J. Tomáš, sa 

uskutočnilo na Právnickej fakulte Univerzity Komenského. M. Habán vysvetlil postupové kroky v rokovaní 

so signatármi Deklarácie.   

 

18. a 19. 5.  2016, Bratislava: sa vedenie zväzu zúčastnilo na ďalšom rokovaní so signatármi Deklarácie 

a nasledujúci deň sa všetci zúčastnili rokovaní pri okrúhlych stoloch (osobitne pre vysoké školstvo a vedu) 

na MŠVVaŠ SR k rozpracovaniu úloh pre rok 2016 vyplývajúcich z programového vyhlásenia vlády. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stretnutie-signatarov-deklaracie-k-planu-uloh-ministerstva-skolstva-na-rok-

2016.alej 
 

2. 6. 2016, Bratislava: Kampaň – Nepedagogickí zamestnanci školstva začal zväz s cieľom podpory 

riešenia dlhodobo kritickej a nepriaznivej platovej situácie nepedagogických zamestnancov školstva.  
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/Kampan-nepedagogicki-zamestnanci-skolstva.alej 

 

8. 6. 2016, Bratislava: Stretnutie zamestnancov Univerzity Komenského v Bratislave s rektorom K. 

Mičietom. Predseda rady odborov A. Kurtanský informoval prítomných o činnosti odborov na univerzite. 

Po príhovore rektora univerzity vystúpili  P. Ondek a M. Habán s informáciou o aktivitách zväzu, 

rokovaniach s ministrom školstva a predstaviteľmi vlády o zabezpečení reálneho  financovania slovenských  

vysokých škôl. Po vystúpení odovzdali J. Baďuríkovi ďakovný list za dlhoročnú aktívnu prácu v odboroch.    

 

9. 6. 2016, Bratislava: 2. rada zväzu za účasti ministra školstva P. Plavčana. Okrem ministra školstva sa 

rady zúčastnili generálna riaditeľka sekcie rozpočtu ministerstva E. Bizoňová a riaditeľka odboru 

financovania regionálneho školstva J. Sládečková. Minister na úvod svojho vystúpenia informoval členov 

rady zväzu o aktuálnej situácii v rezorte školstva a o plánovaných legislatívnych zmenách v najbližšom 

období.  
 

 
Foto: J. Stodolovský 

 

Predseda zväzu P. Ondek a podpredsedovia zväzu následne informovali o uskutočnených rokovaniach 

s predstaviteľmi štátnej správy a samosprávy. Podstatnou témou rokovania rady zväzu bola informácia 

o priebehu a momentálnej situácii pri vyjednávaní o kolektívnej zmluve vyššieho stupňa na rok 2017 

a o postoji KOZ SR a ostatných odborových zväzov k požiadavkám OZ PŠaV.  

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Zakladne-skolstvo/Spolocne-rokovanie-predsednictva-OZ-PSaV-na-Slovensku-s-Radou-ZO-OZ-PSaV-.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Zakladne-skolstvo/Spolocne-rokovanie-predsednictva-OZ-PSaV-na-Slovensku-s-Radou-ZO-OZ-PSaV-.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stretnutie-signatarov-deklaracie-k-planu-uloh-ministerstva-skolstva-na-rok-2016.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stretnutie-signatarov-deklaracie-k-planu-uloh-ministerstva-skolstva-na-rok-2016.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/Kampan-nepedagogicki-zamestnanci-skolstva.alej
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5. 6. 2016, Bratislava: Zasadnutie profesijnej sekcie technicko-hospodárskych pracovníkov, 

robotníckych profesií a nepedagogických zamestnancov v rámci všetkých troch združení OZ PŠaV, na 

ktorom sa zúčastnilo vedenie zväzu, pričom výsledkom rokovania bola kampaň nespokojných zamestnancov 

nazvaná Týždeň plačúcich očí nad platmi nepedagogických zamestnancov. Predsedom sekcie pri združení 

VŠaPRO sa stal P. Hrobár z UKF v Nitre. 

 

21. 6. 2016, Bratislava: Pracovné stretnutie s generálnou riaditeľkou financovania rezortu školstva E. 

Bizoňovou absolvovali na MŠ VVaŠ SR P. Ondek a M. Habán. Hlavnou témou bola valorizácia platov 

zamestnancov vedy, výskumu a všetkých nepedagogických zamestnancov pracujúcich vo verejnom záujme 

na univerzitách a PRO. 

 

23. 6. 2016, Bratislava: Členská schôdza ZO OZ PŠaV Národného ústavu certifikovaných meraní, 

ktorú viedla jej predsedníčka I. Alföldyová. Na rokovaní odborárov bola prítomná aj riaditeľka R. 

Kanovská. P. Ondek a M. Habán prezentovali aktuálne informácie o činnosti, porovnanie platov medzi 

jednotlivými priamo riadenými organizácií. Samostatná referentka združenia E. Čahojová odpovedala na 

otázky súvisiace s odborárskou agendou. 

 

29. 6. 2016, Bratislava: Rokovanie s vydavateľmi zväzového časopisu Aktuality zväzu (ISSN 1338-

7960) sa zúčastnili za vydavateľa R. Majková, P. Kubovčík a za zväz P. Ondek, M. Habán a I. Majerová. 

Stretnutie bolo zamerané na možnosť získania grantu na vydávanie odborných časopisov. Zväz sa bude 

spolu v vydavateľstvom MUSICA Liturgica uchádzať o grant v roku 2017.  

 

29. 6. 2016, Bratislava: Bilaterálneho rokovania so zástupcami ČMOS PŠ k príprave medzinárodného 

projektu cezhraničnej spolupráce, na ktorom boli za zväz P. Ondek, M. Habán, I. Majerová, I. Šóš a E. 

Klikáčová.   

 

5. - 8. 7. 2016, Bratislava: ETUI seminár Medzigeneračné pracovné príležitosti a kolektívne 

vyjednávanie. Za združenie boli účastníkmi M. Eliášová,  M. Habán a M. Vilčeková.  Kurz bol 

organizovaný tréningovým oddelením ETUI pod gesciou prezidenta KOZ SR J. Kollára a poradcu pre 

medzinárodné vzťahy M. Hajnoša. 

 

12. 7. 2016, Bratislava: Zasadnutie pracovnej skupiny k tvorbe novely zákona 396/2012 o Fonde na 

podporu vzdelávania na MŠVVaŠ SR. Návrh novely predstavila Ž. Surmajová, riaditeľka odboru 

legislatívy a aproximácie práva na ministerstve školstva. Boli prerokované návrhy na doplnenie a zmenu 

zákona vyplývajúce z návrhu doručeného z FNPV. Za zväz boli do pracovnej skupiny delegovaní  M. Habán 

a M. Trnka.  

 

13. 7. 2016, Trenčianske Teplice: Pracovné stretnutia s riaditeľom Domova Speváckeho zboru 

slovenských učiteľov J. Grešom absolvovali P. Ondek, M. Habán. Cieľom stretnutia bolo riešenie 

pracovno-právnych otázok a diskusia s členmi ZO.   

 

14. 7. 2016, Bratislava: Zasadnutie Rady fondu na podporu vzdelávania, ktoré viedol predsedu Rady 

fondu V. Bokol. Boli prerokované a schválené materiály súvisiace s možnosťami predkladania žiadostí o 

pôžičku pre študentov a pedagógov a zverejnení výzvy a aktualizovaného sadzobníku poplatkov na 

webovom sídle fondu. Zväz reprezentoval M. Habán. 

 

21. 8. 2016, Bratislava: Zasadnutie Rady fondu na podporu vzdelávania, ktoré viedol predseda Rady 

fondu V. Bokol. Na zasadnutí bol prerokovaný definitívny návrh novely zákona č. 396/2012 Z. z. o FNPV, 

ktorý na podnet OZ PŠaV na Slovensku rozširuje okruh žiadateľov o pôžičku pre zamestnancov VŠ do 35 

rokov z kategórie vysokoškolských učiteľov, výskumných a umeleckých pracovníkov.  
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/o-pozicku-z-fnpv-budu-moct-ziadat-aj-mladi-vyskumni-pracovnici.alej 
 

29. 8. 2016,  Bratislava: 5. zasadnutie predsedníctva zväzu, na ktorom boli schválené Zásady 

poskytovania návratnej sociálnej výpomoci - bezúročnej peňažnej pôžičky z finančných prostriedkov OZ 

PŠaV pre členov zväzu. Za združenie boli prítomní J. Mikluš a M. Habán. 

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/o-pozicku-z-fnpv-budu-moct-ziadat-aj-mladi-vyskumni-pracovnici.alej
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29. 8. 2016,  Bratislava: Stretnutie členov predsedníctva zväzu so signatármi Deklarácie Odborového 

zväzu pracovníkov školstva a vedy na Slovensku s podporou partnerských reprezentácií pôsobiacich v 

školstve na podporu skvalitňovania podmienok a úrovne vzdelávania a vedy v Slovenskej republike zo 17. 

2. 2016. Zástupcovia partnerských reprezentatívnych organizácií v rezorte školstva diskutovali o aktuálnej 

situácii najmä v súvislosti so stavom kolektívneho vyjednávania o Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa pre 

zamestnancov v štátnej a verejnej správe na rok 2017.  
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stretnutie-so-signatarmi-deklaracie-1.alej 
 

9. 9. 2016,  Kežmarské Žľaby:  Konferencia ZO OZ PŠaV Univerzity Pavla Jozefa Šafárika 

v Košiciach, ktorú zorganizovala predsedníčka T. Bušová. Delegátom sa prihovorili P. Ondek a M.Habán. 
 

 
            Foto: B. Pandula 

 

3. – 4. 10. 2016,  Bratislava: 9. odborná konferencia s medzinárodnou účasťou: Dôstojné pracovné 

podmienky a spoločenské postavenie zamestnancov školstva v krajinách V4 organizovaná OZ PŠaV na 

Slovensku v spolupráci s partnerskými reprezentatívnymi organizáciami v rezorte školstva  sa uskutočnila 

na Ekonomickej univerzite. Na konferencii vystúpili okrem iných aj predseda NRSR A. Danko, minister 

školstva, vedy, výskumu a športu SR P. Plavčan, predseda výboru NRSR pre vzdelávanie vedu mládež 

a šport Ľ. Petrák,  či štátny tajomník ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny B. Ondruš. Združenie 

garantovalo 4. workshop – Starostlivosť o zamestnancov, kde vystúpili F. Nemec z KOZ SR k problematike 

dôchodkového zabezpečenia v krajinách V4,  predseda VOS F. Barták o konci lacnej práce vo vysokom 

školstve a tŕnitej ceste českej politiky od prioritám k činom, Ľ. Pavelka o daňových aspektoch zdravotného 

a dôchodkového zabezpečenia zamestnancov školstva, B. Pandula o transformácii školstva pre informačnú 

spoločnosť a M. Habán o starostlivosti o zamestnancov a sociálnych benefitoch v kolektívnych zmluvách 

univerzít a PRO. Združenie zastupovalo na konferencii 21 členov.  
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/9-odborna-konferencia-ozpsav-na-slovensku.alej 
Aktuality zväzu, roč. 25, 2016, č. 3, ISSN 1338-7960 
 

  
  Foto: M. Habán, R. Majková, B. Pandula,   
 

4. – 5. 10. 2016,  Kežmarské Žľaby:  Konferencia ZO OZ PŠaV Univerzity veterinárskeho lekárstva 

a farmácie v Košiciach, ktorú zorganizovala Rada ZO,  sa uskutočnila v rekreačnom zariadení Crocus. 

Správu o činnosti za uplynulé obdobie prezentoval  predseda M. Toropila. Na konferencii spojenej so 

spoločným zasadnutím vedenia univerzity a predsedníctvom akademického senátu univerzity prezentoval 

M. Habán aktivity združenia, a súčasne potvrdil spolu s rektorku J. Mojžišovou, že lepšie školstvo je našim 

spoločným cieľom. 
 

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/stretnutie-so-signatarmi-deklaracie-1.alej
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/9-odborna-konferencia-ozpsav-na-slovensku.alej
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Foto: B. Pandula 

 

12. 10. 2016,  Bratislava: Mimoriadne rokovanie rady zväzu, na ktorom sa prijalo Vyhlásenie, že pre OZ 

PŠaV na Slovensku je neprijateľný a ponižujúci postup hlavného vyjednávača o KZVS,  a nesúhlas 

s valorizáciou  platových taríf nepedagogických zamestnancov od  1. 1. 2017 o 4 %  a od 1. 9. 2017 do 31. 

12. 2017 o 2% formou odmien, s vylúčením valorizácie platových taríf a zvýšenia platov pedagogickým 

zamestnancom, odborným zamestnancom a učiteľom regionálneho školstva a vysokých škôl. Rada OZ 

PŠaV na Slovensku vyzvala členov Snemu KOZ SR, členov Rady predsedov KOZ SR a delegátov zjazdu 

KOZ SR, aby pri svojom rozhodovaní a o budúcom smerovaní KOZ SR zhodnotili súčasnú činnosť KOZ 

SR, jej funkcionárov a napĺňanie  cieľov KOZ SR. Za združenie VŠaPRO boli prítomní Z. Kaffanová, J. 

Kováč, P. Šínsky, J. Mikluš a Z. Piliarová. 
http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/vyhlasenie-rady-oz-psav-k-cinnosti-koz-sr.alej 
 

11. – 13. 2016,  Gdansk:  ETUI – EduDays 2016: Innovate to renew, na ktorom sa prijala výzva pre 

mladých lídrov na zapojenie sa do odborárskeho vzdelávania, sfunkčnenie novej, modernej webovej stránky. 

Za KOZ SR a OZ PŠaV bol účastníkom M. Habán. 
 

  
 

13. 10. 2016,  Nitra: 4. slovenské doktorandské fórum, ktoré organizovala Asociácia doktorandov 

Slovenska pod vedením novej predsedníčky K. Rentkovej. Fórum bolo zamerané na vízie, ciele a progres 

mladej vedy. Združenie zastupovala G. Jonášková s prednáškou Aktivity Odborového zväzu pracovníkov 

školstva a vedy na Slovensku podporujúce mladých zamestnancov a doktorandov na vysokých školách. 

 

Bratislava, 17. 10. 2016     

 

Spracoval:  doc. Ing. Miroslav Habán, PhD. 

podpredseda zväzu a predseda Z VŠaPRO 

http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/vyhlasenie-rady-oz-psav-k-cinnosti-koz-sr.alej

